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[bookmark: _Toc2]Article summary:
1. The confusion between collective memory and public memory in memory research, and the need for a clear definition of public memory that distinguishes it from other similar concepts such as social memory and cultural memory.
2. The importance of understanding how memory becomes "public" and the criteria for determining the extent to which memory is public, including its shaping process, who carries the memory, whether it is open to everyone, and whether it has the potential for participation and negotiation.
3. The key features that distinguish public memory from other non-individual memories, including its timeliness and visibility within the scope of time and space, as well as its purpose of achieving a joint goal rather than just a common goal. This understanding can provide guidelines for avoiding power reproduction in collective memory research.
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Appears moderately imbalanced: The article provides some useful information, but is missing several important points or pieces of evidence that would be required to present the discussed topics in a balanced and reliable way. You are encouraged to seek a more balanced perspective on the presented issues by exploring the provided research topics and looking at different information sources.
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本文是一篇关于公共记忆和集体记忆的研究，但在文章中存在一些潜在的偏见和不足之处。

首先，在文章中作者没有充分考虑到个人记忆与集体记忆之间的关系。作者将集体记忆视为社会群体互动的结果，而将个人记忆视为单独效应的总和。然而，个人记忆也可以成为社会和文化记忆的一部分，并且这些记忆也可以被称为“集体记忆”。因此，作者应该更加准确地区分个人、集体和公共记忆之间的差异。

其次，在文章中作者没有充分考虑到权力范式对公共记忆研究的影响。作者认为当前学术界对公共记忆缺乏明确的定义，导致了该概念被滥用。然而，这种滥用往往是由于权力范式对公共意识形态和宣传活动的影响所致。因此，作者应该更加警惕权力范式对公共记忆研究可能产生的负面影响。

最后，在文章中作者没有充分探讨公共记忆如何与历史事实相联系。虽然公共记忆可以成为历史事实的一种表达方式，但它并不等同于历史事实本身。因此，作者应该更加准确地区分公共记忆与历史事实之间的关系，并探讨它们之间的相互作用。

综上所述，虽然本文对公共记忆和集体记忆进行了一定程度的研究，但在理论框架、方法论和实证研究方面仍存在一些潜在偏见和不足之处。因此，未来的研究需要更加全面地考虑这些问题，并提出更加准确和可靠的结论。
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· 个人记忆与集体记忆的关系

· 权力范式对公共记忆研究的影响

· 公共记忆与历史事实的区别

· 理论框架的不足

· 方法论的不足

· 实证研究的不足
[bookmark: _Toc6]Report location:
https://www.fullpicture.app/item/3f75c9664763572dd59fb7c2ab11539f
Report created by FullPicture.app
